

# 通告 Notice

致：杏花邨各住戶

通告編號(Circular No.): HFR/2021/1184

## 最新政府強制檢測公告詳情

管理處根據政府最新新聞公告得知，任何在2021年4月21日至5月4日期間曾身處杏花邨盛泰路100號宣道會上書房中英文幼稚園超過兩小時的人士，須於2021年5月7日或之前接受檢測。受檢人士若在2021年5月2日至5月4日期間已進行檢測，會獲視為已遵從強制檢測公告的規定。受檢人士可於限期之前到流動採樣站接受檢測服務。而鄰近本邨的流動採樣站位置及開放日期時間如下：

日期	時間	地點
直至 2021年5月9日 (星期日)	上午10時至晚上8時	鰂魚涌基利路1號鰂魚涌社區會堂停車場
直至 2021年5月9日 (星期日)	上午10時至晚上8時	小西灣道15號小西灣綜合大樓地下小西灣社區會堂
2021年5月5日(星期三) 至 2021年5月6日(星期四)	上午10時至晚上8時	柴灣興華(二)邨樂興樓及和興樓之間的公園

我們會每日於幼稚園附近公眾地方進行噴霧消毒及深層清潔。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電2896 4333與我們聯絡，詳情請前往瀏覽政府網頁獲最新資訊  
<https://www.info.gov.hk/gia/general/202105/03/P2021050300879.htm?fontSize=1>。

杏花邨管理處  
2021年5月5日

To : All Residents of Heng Fa Chuen  
Date : 5 May 2021

### The Latest Government Compulsory Testing Notice Details

According to the latest press release from the Government, any person who had been present at **100 Shing Tai Road, The Christian and Missionary Alliance Scholars' Anglo-Chinese Kindergarten, Heng Fa Chuen**, for more than two hours at any time during the period from 21 April 2021 to 4 May 2021 has to undergo testing by 7 May 2021. If persons subject to compulsory testing have previously undergone testing between 2 May 2021 and 4 May 2021, they would be taken to have complied with the requirements set out in the compulsory testing notice. Residents subject to compulsory testing must go to the mobile specimen collection stations for testing. The closest mobile specimen collection station opening date and time are listed as follows:

Date	Time	Location
Until 9 May 2021 (Sunday)	10:00am to 8:00pm	Carpark of Quarry Bay Community Hall, 1 Greig Road, Quarry Bay
Until 9 May 2021 (Sunday)	10:00am to 8:00pm	Siu Sai Wan Community Hall, G/F, Siu Sai Wan Complex, 15 Siu Sai Wan Road
5 May 2021 (Wednesday) to 6 May 2021 (Thursday)	10:00am to 8:00pm	Playground between Lok Hing House and Wo Hing House, Hing Wah (II) Estate, Chai Wan

We shall conduct disinfection and deep cleaning at the common areas nearby the kindergarten every day.

Should you have any queries, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours.  
Please access for updated information from Government website:  
<https://www.info.gov.hk/gia/general/202105/03/P2021050300879.htm?fontSize=1>.

